
Minister Dijkstal: Ik ben het hier niet
mee eens. Dat geldt niet zozeer voor
Eindhoven. De situatie in Eindhoven
kan ik niet exact beoordelen. Als de
heer Rehwinkel de zinnen zo
uitspreekt, ben ik het daar echter niet
mee eens. Bij de problematiek van
de wateroverlast zijn meerdere
ministers, de minister-president en
de Koningin afgereisd naar het
betrokken gebied om daar verschil-
lende functies te vervullen. Het zou
zeer te betreuren zijn als louter hun
aanwezigheid er om welke reden dan
ook toe leidt dat zij die op grond van
de wet geroepen zijn om verant-
woordelijkheid te dragen en
bevoegdheid uit te oefenen,
achteroverleunen omdat de minister
ter plekke is. Mijn ervaring is
overigens een andere. Dat kan met
mijn persoon te maken hebben. Toen
ik afreisde naar de betrokken
gebieden, maakte men mij duidelijk
dat ik wel goed moest begrijpen wie
er de baas was. Het hangt misschien
af van de mate waarin elk van de
bestuurders weet welke bevoegdhe-
den en verantwoordelijkheden zij
hebben. Voorzover daar onduidelijk-
heid over bestaat, moet die worden
weggenomen.

De beraadslaging wordt geschorst.

De voorzitter: De minister moet nu
weg. Ik stel daarom voor, dit debat
rond drie uur voort te zetten met de
tweede termijn van de kant van de
Kamer. Ik zeg dit ook in het belang
van de nabestaanden en andere
belanghebbenden en belangstellen-
den bij het debat.

Daartoe wordt besloten.

De vergadering wordt van 12.15 uur
tot 13.00 uur geschorst.

Voorzitter: Bukman
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, de brief
van de minister van Verkeer en
Waterstaat over de tijdelijke regeling
commerciële omroep (verdeling
FM-frequenties) (24095, nr. 12) toe te
voegen aan de agenda en gezamen-
lijk te behandelen met het wetsvoor-
stel Veilen frequenties (25171).

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik stel voor, de
agenda voor vandaag in zijn geheel
af te ronden en dus, als het absoluut
onafwendbaar is, na 23.00 uur door
te vergaderen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Op verzoek van de
vaste commissie voor Justitie en de
algemene commissie voor Europese
Zaken stel ik voor, de wens te
kennen te geven dat de bij brief van
3 juni 1997 overgelegde ontwerp-
besluiten Uitvoerend Comité
Schengen (19326, nr. 163) de
uitdrukkelijke instemming van de
Staten-Generaal behoeven.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: De staatssecretaris
van Buitenlandse Zaken heeft laten
weten dat hij verhinderd is het debat
van hedenavond over het Securitel-
arrest bij te wonen in verband met
een buitengewoon dringende
vergadering in Brussel, die verband
houdt met de afronding van de
teksten voor het verdrag van
Amsterdam.
Het woord is aan de heer Woltjer.

De heer Woltjer (PvdA): Voorzitter!
Voor volgende week woensdag staat
de bespreking van de resultaten van
de top van Amsterdam op de
agenda. Die bijeenkomst zou tot
dinsdagavond laat kunnen doorgaan
en wij moeten toch de gelegenheid
hebben om de stukken even in te
zien. Ik verzoek het Presidium om
daarmee rekening te houden bij de
indeling van de agenda.

Mevrouw Van Rooy (CDA):
Voorzitter! Daar sluit ik mij helemaal
bij aan.

De voorzitter: Het verzoek lijkt mij
buitengemeen redelijk, maar als wij
met het debat moeten wachten tot

wij alle relevante stukken hebben
ontvangen en gelezen, schieten wij
wel heel ver de week in, ook al zijn
wij snellezers. Er moet dus een
redelijke tijd zijn om kennis te nemen
van de resultaten.

De heer Woltjer (PvdA): U zou
kunnen voorstellen dat het debat
’s middags wordt gehouden, zodat er
’s ochtends tijd is om althans een
eerste oordeel over de resultaten te
vormen.

De voorzitter: Ik zal trachten de
agenda zo te rangschikken dat de
ochtend voor andere doeleinden kan
worden bestemd. Wij zullen de
minister van Buitenlandse Zaken
doen weten dat hij ervoor moet
zorgen dat de relevante documenten
zo snel mogelijk hier komen, ook in
zijn belang.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijziging

van de Wet op de ondernemings-
raden en titel 7.10 (arbeidsover-
eenkomst) van het nieuw
Burgerlijk Wetboek (24615).

(Zie vergadering van 3 juni 1997.)

De algemene beraadslaging wordt
hervat.

De voorzitter: Ik vraag de woord-
voerders het daarheen te leiden dat
wij op een redelijk moment de
werkzaamheden voor vanmiddag
kunnen beëindigen, zodat wij
vanavond niet te laat zullen kunnen
starten met het debat over het
Securitel-arrest. Als men op de
meest efficiënte wijze gebruikmaakt
van de tijd die vanmiddag beschik-
baar is, zou daarmee dit doel zijn
gediend.
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De heer Middel (PvdA): Mijnheer de
voorzitter! Aan de fractie van de
PvdA zal het niet liggen. Wij
beginnen nu aan de vierde ronde
van dit debat en wat ons betreft is
het de laatste ronde, maar natuurlijk
hangt dit ook van de minister af.
Niet alleen uit beleefdheid maar

ook omdat wij het menen, onder-
streep ik dat de fractie van de PvdA
het antwoord van de minister helder
vond. Hij heeft met kennis van zaken
over de medezeggenschap gespro-
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